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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  9. 6. 2021 

Z  A P I S N I K 

15. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 8. 6. 2021 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna. 

Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Mirt, Milan Škufca, Aleš Starič, Blanka Pust, Tomaž Zorc, 
Anton Kašič 

Odsotni: Zoran Remic, Damjan Koščak 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
OU: Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, mag. Valerija Jarm, Lea Bučinel, mag. Štefan Velečič 
SOUD: Brigita Železnik 

Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 7 članov in članic občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanjem Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnikov:  

➢ 14. redne seje z dne 13.04.2021 
➢ 6. izredne seje z dne 22.04.2021 

2. Predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Mirna – 2. obravnava   
3. Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Mirna – 2. obravnava  
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje 

– skrajšan postopek 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Mirna – 

skrajšan postopek 
6. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2021 
7. Predlog Sklepa o spremembi projekta OB212-18-006 Gradnja novega vrtca v načrtu razvojnih programov za ob-

dobje 2021-2024 proračuna Občine Mirna 
8. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta 
9. Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
10. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnikov: 

➢ 14. redne seje z dne 13.04.2021 
➢ 6. izredne seje z dne 22.04.2021 

 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Potrdita se zapisnika 14. redne seje z dne 13.04.2021 in 6. izredne seje z dne 22.04.2021.  
 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Mirna – 2. obravnava   
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Brigita Železnik, vodja Skupne občinske uprave Dolenjske (v nadaljevanju 
SOUD).  
 
Članica Statutarno pravne komisije (v nadaljevanju SPK) Blanka Pust je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in članom OS OM predlagala sprejem predlaganega sklepa. 
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP) Aleš Starič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in članom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Mirna v predloženi vsebini 

v drugi obravnavi s spremembo v 24. členu besedila odloka, kot ga je sprejela SPK na 12. seji dne 02.06.2021.   

 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 3. točki: 
Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Mirna – 2. obravnava  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Lea Bučinel, višja svetovalka za gospodarstvo. 
 
Članica SPK Blanka Pust je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in obrazložila zakaj bo glasovala proti 
predlaganemu sklepu, čeprav je bil na seji SPK potrjen. 
Predsednik OOP Aleš Starič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVA:  
Blanka Pust je povedala, da bo glasovala proti, ker se na ta način preferira podjetje Komunala Trebnje d.o.o. kljub temu, da je 
podjetje javno. 
Direktorica Občinske uprave, Tanja Šinkovec, je obrazložila, da je 24 urna pogrebna služba obvezna gospodarska javna služba, 
podlago za njeno delovanje pa predstavlja predlagani odlok. Možnost je še podelitev koncesije ali režijski obrat. To ni tržna dejav-
nosti, cene storitev pa bo  določil Občinski svet na podlagi elaborata, ki ga bo pripravil izvajalec službe. Izvedba pogrebnih sveča-
nosti je tržna dejavnost, zato je izbira na trgu prosta.  
Blanka Pust je vprašala, zakaj se sprejetje odloka predlaga šele sedaj, saj je bil zakon sprejet že pred petimi leti.  
Župan je odgovoril, da je bilo potrebo uskladiti besedilo akta. 
Tomaž Zorc je vprašal, zakaj sploh potem Občinski svet razpravlja o predlogu odloka. 
Župan mu je odgovoril, da gre za pristojnost občinskega sveta, ki bo določil tudi ceno storitve.  

Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Mirna v predloženem besedilu v drugi obravnavi. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 5, PROTI: 2, NI GLASOVAL: 0. 
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K 4. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje – skraj-
šan postopek 
 
Mag. Valerija Jarm, višja svetovalka za družbene dejavnosti, je obrazložila predlagano gradivo. 
 
Predsednica ODD Irena Dim je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je vprašala, kako se je odločila Občina Šentrupert? 
Župan je povedal, da bi tudi Občina Šentrupert morala sodelovati, saj je delovanje knjižnice eden od pogojev samostojne občine.   
Aleš Starič je vprašal ali so člani občinskega sveta Občine Šentrupert že obravnavali predlog odloka na seji. 
Župan je odgovoril, da ne, spremembo odloka je doslej sprejel le občinski svet Občine Trebnje. 
Blanka Pust je dodala, da bi župan Občine Šentrupert moral sklicati sejo Sveta ustanoviteljic KPG Trebnje, pa je še ni.  
Župan je povedal, da jo bo naslednji po vrstnem redu (in tudi po največjem deležu), to je župan Občine Trebnje, v primeru, da je 
ne bo sklical trenutni predsedujoči. 

Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna obravnava predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi jav-
nega zavoda Knjižnica Pavla Golie Trebnje po skrajšanem postopku. 

 

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Knjižnica Pavla Golie Trebnje. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Mirna – skrajšan 
postopek 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil mag. Štefan Velečič, višji svetovalec za okolje in prostor.  
 
Predsednik OOP Aleš Starič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Članica SPK Blanka Pust je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagala sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je podala pobudo, da bi se ob eventuelnih zaporah na cesti R1 215 označila obvozna pot. 
Župan je dodal, da se obvozi določajo s posebnim sklepom za izdajo mnenja ob spremembi poti, za kar pa ni potrebno spreminjati 
predlaganega Odloka.  
Tomaž Zorc je vprašal, katera cesta je mišljena pod odsekom Stan-Debenec-Ostrožnik? 
Mag. Štefan Velečič je obrazložil, da cesta povezuje Mirno in Mokronog preko Debenca. 

Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih javnih cest v Občini Mirna v predlože-

nem besedilu po skrajšanem postopku. 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 6. točki 
Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2021 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Anton Kašič, predsednik Komisije za podelitev priznanj. Povedal je, da se v 
letu 2021 podeli ena (1) plaketa in tri (3) zahvale. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Komisija za podelitev priznanj Občine Mirna predlaga članom Občinskega sveta sprejem Sklepa o podelitvi priznanj v letu 

2021 v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 7, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog Sklepa o spremembi projekta OB212-18-006 Gradnja novega vrtca v načrtu razvojnih programov za obdobje 2021-
2024 proračuna Občine Mirna 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica občinske uprave Tanja Šinkovec. Poudarila je, da je ta Sklep 
mišljen kot predlog dinamike financiranja projekta. 
 
Predsednica ODD Irena Dim je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Župan je poudaril, da  mora biti vsak finančni zahtevek skladen s sprejeto dinamiko financiranja, ki je usklajena z državo. Vrtec bo 
zgrajen v letu 2024. Poudaril je še, da je Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport (v nadaljevanju MIZŠ) poslalo predlog 
dinamike, člani OS pa naj bi glasovali za Sklep z namenom, da se uskladi NRP z dinamiko financiranja MIZŠ. 
Irena Dim je vprašala ali je možno pričeti z gradnjo že prej in koristiti lastna sredstva.  
Župan je povedal, da to ni mogoče, ker vsako delo zahteva določeno zaporedje. 
Blanka Pust je povedala, da je prebrala Sklep o izboru predlogov projektov za sofinanciranje investicij v vrtcih in osnovnem šolstvu 
v RS v proračunskem obdobju, št. 4110-7/2021/11 z dne 30.4.2021 MIZŠ (v nadaljevanju Sklep) in poudarila, da v njem ni navedena 
dinamika financiranja o kateri je govoril župan. Povedala je, da bi do 14.5.2021 moral biti poslan NRP, s katerim bi MIZŠ začelo z 
izplačili že leta 2022.  
Župan je povedal, da rok ni bil zamujen. NRP je bil pravočasno oddan že ob vlogi. Sofinanciranje s strani MIZŠ je v letih 2023 in 
2024 določeno zato, ker nekatere občine projekte že izvajajo. Obenem je župan pohvalil delo občinske uprave Občine Mirna. 
Tanja Šinkovec, direktorica OU je pojasnila, da datum 15.5.2021 v Sklepu velja za tiste občine, ki v prijavi na razpis NRP niso 
predložile. Dodala je še, da je priložena Odločba upravni akt, ki vsebuje odločitev organa in njeno obrazložitev. Vsa ostala dejanja 
kot npr. usklajevanje predvidene dinamike, je stvar kasnejših dogovorov, na podlagi katerih bo podpisana pogodba o sofinanciranju.   
Župan je še povedal, da so bile ob vsebinskem pregledu vloge projektu odvzete 3 točke.  
Milan Škufca je povedal, da dejansko nima smisla prej začeti z delom, ker denarja s strani MF še ne bo, in bi to pomenilo precejšnje 
zalaganje lastnih sredstev.  

Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o spremembi projekta OB212-18-0006 - Gradnja novega vrtca v Načrtu razvojnih 

programov za obdobje 2021-2024 proračuna Občine Mirna v predloženi vsebini. 

GLASOVANJE: od 7 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 1, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta  
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Župan je prisotne seznanil z zapisniki: 

➢ 9. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 02.06.2021 
➢ 9. (dopisne) seje Odbora za gospodarstvo, ki je bila dne 03.06.2021 
➢ 12. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 02.06.2021 
➢ 14. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 03.06.2021. 

 
Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
 
 
K 9. točki 
Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 
Članom OS OM je bil podan pisni odgovor na vprašanje, ki je  bilo zastavljena na 14. redni seji, dne 13.04.2021. 

 

K 10. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 

1. Člani OS so zastavili naslednja ustna vprašanja: 
 

Blanka Pust: 

− je povedala, da je bilo gradbeno dovoljenje za prenovo stavbe za novi vrtec priloženo k odgovoru na zastavljeno vpraša-
nje; 

− je izrazila nezadovoljstvo s prejetim odgovorom o izplačilu redne delovne uspešnosti javnih uslužbencev OU za zadnjih 

šest mesecev. 

Odgovorila je direktorica OU Tanja Šinkovec:  

Podatki so bili posredovani skladno s predpisi, plače javnih uslužbencev pa so javno dostopne  na spletni strani www.erar.si. Članom 

OS je bilo na mizo posredovano mnenje Ministrstva za javno upravo številka 1002-791/2021/2 z dne 12.05.2021. 

 

2. Člani OS OM so podali naslednje pobude:  ni bilo. 
 

3. Zastavili naslednja pisna vprašanja:  ni bilo. 
 

 

Seja je bila zaključena ob 17:50. 

 

zapisala:                ŽUPAN 

Lidija Uhan                           Dušan Skerbiš  


